
En Juan José Rodríguez González, com a portaveu de la Plataforma Ciutadana per 

Barberà presenta al Ple Municipal la següent  

 

 

 

MOCIÓ: 

 

Atès que la major part dels centre educatius de la ciutat no gaudeixen d'un espai 

prou gran per dur a terme algunes de les activitats programades al currículum. 

Atès que la ciutat disposa d'un auditori amb una capacitat suficient per cobrir la 

necessitat dels centre en aquestes activitats. 

Atès que les activitats a realitzar serveixen per millorar la qualitat dels 

ensenyaments que reben els alumnes de la ciutat i que tenen una finalitat didàctica 

manifesta. 

Atès que la situació econòmica dels centres d'ensenyament és precària. 
 

Volem posar a la consideració del Ple municipal el següent acord: 
 

 

Acord:  Que els centres d'ensenyament públics de la ciutat estiguin exempts del 

pagament de qualsevol tipus de despesa en la utilització de l'Auditori sempre que 

l'activitat a realitzar tingui a veure amb l'activitat docent. 
 

 

 

A Barberà del Vallès a 10 de febrer de 2010. 
 

 

 

 


